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 Gemeente Heerhugowaard  

 

 

Schriftelijke vragen ex artikel 37 

Reglement van orde voor de 

raadsvergaderingen (RvO) 

 
 

 
 R 

 

Datum indiening 25 juni 2014 

Volgnummer  

Registratienummer Bij14-403 

 

Onderwerp 

 Adventurepark Geestmerambacht 

 

Aan het College,  

  

Inleiding 

GroenLinks is van mening dat de geplande locatie van het Adventurepark in het 

Geestmerambacht in strijd is met de door de gemeenteraden vastgestelde 

Ontwikkelingsvisie Geestmerambacht. De geplande locatie, in de noordwesthoek van de 

recreatieplas, ligt tegen het beschermde natuurgebied de Kleimeer aan. Het 

Adventurepark zal veel recreanten lokken. Dat geeft onrust en verstoort de beschermde, 

zeldzame natuur in de Kleimeer. In de Ontwikkelingsvisie staan voorzieningen als 

Adventure ingetekend in de noordelijke uitbreidingszone, bij de Wagenweg.  

Vragen 

Wil ons college Langedijk vragen waarom afgewezen wordt van de Ontwikkelingsvisie? 
  

Kan het college toezeggen dat áls Langedijk vasthoudt aan dit plan dat voorgelegd wordt 

aan onze raad? 

 

Conform artikel 37 RvO geeft de ondergetekende hierbij te kennen dat hij een schriftelijk 

antwoord op bovenstaande vragen verlangt binnen dertig dagen na dagtekening.  

 

Lid van de Gemeenteraad Heerhugowaard 

 Rene Schoemaker, GroenLinks 

 

 

Antwoord van het College 

 Inleiding 

Gemeente Langedijk wil in principe medewerking verlenen aan de ontwikkeling van een 
Adventurepark aan de recreatieplas Zomerdel in  het recreatiegebied  Geestmerambacht.  
GroenLinks is van mening dat de beoogde locatie voor dit plan in strijd is met de door de 
gemeenteraden vastgestelde Ontwikkelingsvisie Geestmerambacht.   

Antwoorden 

1. Wil ons college Langedijk vragen waarom afgeweken wordt van de Ontwikkelingsvisie? 

 

Nee, want wij zijn van mening dat het wel past binnen de door  de gemeenteraden 

vastgestelde ontwikkelingsvisie. 
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2. Kan het college toezeggen dat áls Langedijk vasthoudt aan dit plan dat voorgelegd 

wordt aan onze raad? 

 

Nee, want dit valt binnen de kaders en goedkeuring van de raad van Heerhugowaard is 

derhalve niet noodzakelijk. 

 

 

 

 

 


